

卫理公会以萨迦守望者 13-19/07/2023

七月第三个星期的祷告事项

一、 家庭祭坛

1. 为着家中还没信主的人不住祷告，只要还有家人一日不信主，就要继续为他们的救恩祷告。求主藉着圣灵在家人心中动工，引导和感化他们，以致他们愿意打开心门，接受主耶稣成为个人的救主。
2. 为着神能在这时代在家庭中作成恢复与合一的工作祷告。求主让家能够成为荣耀的见证，夫妻关系与亲子关系能够和谐美好，见证基督徒的生命。

二、 教会使命

1. 祷告牧者与教会领袖蒙圣灵恩膏有异象与能力来面对后疫情时期所带来在牧养，宣教和操作方面的挑战。祷告教会可以运用科技或各样可行的办法，来帮助教会更好地完成教会的使命。
2. 祷告我们对他人有爱心与同理心，特别是对那有需要的人。祷告我们不要失去起初的爱心，在这后现代主义的时代，能积极的对神、对人活出爱，怜悯有需要的邻舍，给予帮助。

三、 国家时事

1. 网络毒品在我国越来越普遍，国家反毒机构透露吸毒者目前可以轻易地在网络上购买到毒品，再寄送到家。国内吸毒人数也增加到了 109 万人，其中青年占近 33 万人。我们祷告国家有更多反毒醒觉运动，藉着讲座和见证来提升人民的反毒意识。

<https://youtu.be/MR-VgH-Vfm0?t=15>

2. 为着即将到来的 6 州（雪兰莪、森美兰、檳城、击打、登嘉楼、吉兰丹）选举守望祷告。祷告神在选举期间掌权，执法人员确保选举的公平与公正，选民也以正确的心态来投下手中神圣的一票。

四、 世界局势

1. 日本计划在近期开始将福岛核电站产生的核污水排放至太平洋，而核污水全部排放完将需要 30 年时间。虽然国际原子能机构（IAEA）的报告称，日本核污水排海计划“达到该机构安全标准”，但是，这份报告并不能消除各方的担忧。国家社会担忧日本将核废水排放到海洋中，会严重危及全球的海洋生态环境和人类健康。我们祷告，日本方面在核污水排放前，会妥善处理这些污水，确保达到安全水准，使对海洋的污染减至最低。

<https://cn.chinadaily.com.cn/a/202307/07/WS64a7b879a310ba94c5615537.html>

2. 近期歌手李玟罹患忧郁症而选择轻生的新闻震惊全球，也让不少人深感惋惜。这证明物质的满足并不能代表一切，人在心灵上的富足更为重要。为世人祷告，在物质横流的现今，不要盲目追求物质上的富足，而应该看重心灵上的富足，为永恒早做预备。

Issachar Watchmen Methodist 13-19/07/2023

Prayer Items for 3rd week of July

A. Family

1. Continue praying for those in your family who have not believed in the Lord yet. As long as there are still family members who do not believe in the Lord, we should continue to pray for their salvation. Pray for the Lord to work through the Holy Spirit in the hearts of family members, to mould and change them, so that they are willing to open their hearts and accept the Lord Jesus as their personal saviour.
2. Pray that God will do the work of restoration and reconciliation in the families of this era. Pray that the Christian family can be a glorious testimony of the beauty and harmony that can take place in relationships between husband and wife and parent-child, so that the Christian life can be a testament to God.

B. Church

1. Pray for the anointing of the Holy Spirit to be upon pastors and church leaders. May they have the vision and ability to face the challenges of pastoral ministry, mission and operation that is brought about by the post-pandemic period. Pray that the church can use new technology and methods to help the church better fulfil its mission.
2. Pray that we have love and empathy for others, especially those in need. Pray that we will not lose our first love for God. In this era of postmodernism, pray that we can actively live out love for God and for people, and we can show mercy and lend a helping hand to our neighbours who are in need.

C. Nation

1. The purchase of drugs through the internet are becoming more and more common in our country. The national anti-drug agency revealed that drug addicts can easily buy drugs online and have it delivered to their doorstep. The number of domestic drug users has also increased to 1.09 million, of which nearly 330,000 are young people. We pray that there will be more Drug awareness campaigns in the country, and that people's awareness can be raised through these seminars and testimonies.
2. Watch and pray for the 6 upcoming state elections (Selangor, Negeri Sembilan, Penang, Kedah, Terengganu, Kelantan). Pray that God will manifest His power during the election, may law enforcement officers work to ensure that fairness and justice prevails in the election, and that voters will cast their sacred votes with the right attitude.

D. World

1. Japan plans to discharge the nuclear wastewater generated by the Fukushima nuclear power plant into the Pacific Ocean in the near future, and it will take 30 years for all nuclear contaminated water to be discharged. Although the report of the International Atomic Energy Agency (IAEA) stated that Japan's nuclear wastewater discharge plan meets the agency's safety standards, there are still concerns from all relevant parties. The international society is worried that Japan's discharge of nuclear wastewater into the ocean will seriously endanger the global marine ecological environment and human health. We pray that the plant's operator (Tokyo Electric Power Company Holdings (TEPCO)) will properly treat the nuclear sewage before it is discharged to ensure safety and to avoid polluting the ocean.
2. The recent news regarding the death of world-renowned singer Coco Lee, who suffered from depression and chose to commit suicide, has shocked the world. This proves that material wealth and possessions does not lead to satisfaction, but that spiritual abundance is more important. Pray for the world, that as we live in such a materialistic era, we will not blindly pursue material wealth, but will pursue spiritual wealth and prepare for eternity.

Isakhar Pengawal Methodist 13-19/07/2023

Doa minggu ketiga Julai

A. Keluarga

1. Berdoa untuk ahli keluarga yang belum percaya Yesus Kristus. Asalnya masih ada ahli keluarga yang belum menpercayai, teruslah berdoa untuk keselamatan mereka. Mohon Roh Kudus teruslah bekerja dalam hati mereka, membimbing mereka, supaya akhirnya mereka sudi menerima Yesus Kristus sebagai juruselamat.
2. Berdoa agar Allah memberkati keluarga dengan pemulihan dan satu hati dalam masa ini. Agar keluarga boleh menjadi kesaksian yang mulia, hubungan suami isteri dan anak-anak yang baik akan dapat menjadi saksi Kristian yang baik.

B. Gereja

1. Berdoa agar para pastor and pemimpin gereja dipenuhi Roh Kudus dan kuasa untuk memikul tanggungjawab dalam masa pandemik khasnya dalam penggembalaan, misi dan pentadbiran. Berdoa agar gereja dapat menggunakan teknologi atau pelbagai kaedah yang boleh dilaksanakan untuk membantu gereja melaksanakan misinya dengan lebih baik.
2. Berdoa agar kita sendiri mempunyai kasih sayang dan empati terhadap orang lain, khasnya orang yang memerlukan. Berdoa agar kita tidak menghilangkan kasih yang pertama, dalam era pascamodenisme ini, kita boleh secara aktif menghidupkan kasih kepada Tuhan dan manusia, menunjukkan belas kasihan kepada jiran yang memerlukan, dan memberi bantuan.

C. Negara

1. Dadah semakin menjadi-jadi di negara kita Agensi antidadah kebangsaan mendedahkan penagih dadah dengan mudah dapat membeli dadah secara dalam talian dan menghantarnya ke rumah. Bilangan pengguna dadah domestik juga meningkat kepada 1.09 juta, di mana hampir 330,000 adalah golongan muda. Kami mendoakan agar lebih banyak kempen kesedaran anti dadah di negara ini, dan meningkatkan kesedaran antidadah rakyat melalui ceramah dan testimoni.
2. Berdoa untuk pilihanraya 6 negeri yang akan datang (Selangor, Negeri Sembilan, Pulau Pinang, Kedah, Terengganu, Kelantan). Berdoa agar Tuhan berkuasa semasa pilihan raya, pegawai penguatkuasa akan memastikan keadilan pilihan raya, dan pengundi akan mengundi dengan sikap yang betul.

D. Dunia

1. Jepun merancang untuk mula membuang kumbahan nuklear yang dijana oleh loji kuasa nuklear Fukushima ke Lautan Pasifik dalam masa terdekat, dan ia akan mengambil masa 30 tahun untuk semua air sisa nuklear dibuang. Walaupun laporan Agensi Tenaga Atom Antarabangsa (IAEA) menyatakan bahawa pelan pelepasan kumbahan nuklear Jepun "memenuhi piawaian keselamatan agensi", laporan ini tidak dapat menghapuskan kebimbangan semua pihak. Masyarakat antarabangsa bimbang bahawa pembuangan air sisa nuklear Jepun ke lautan akan membahayakan persekitaran ekologi marin global dan kesihatan manusia secara serius. Kami berdoa agar pihak Jepun akan merawat kumbahan nuklear dengan betul sebelum dibuang untuk memastikan tahap keselamatan dan meminimumkan pencemaran kepada lautan.

2. Berita baru-baru ini bahwa penyanyi terkenal Coco Lee mengalami kemurungan dan memilih untuk membunuh diri mengejutkan dunia. Ini membuktikan bahwa kepuasan material tidak mewakili segala-galanya, dan kelimpahan rohani adalah lebih penting. Berdoalah untuk dunia, dalam dunia materialistik hari ini, jangan semata mata mengejar kekayaan material , tetapi harus memberi perhatian kepada kekayaan rohani, dan bersiap sedia untuk keabadian.